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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 10 december.

Bouwen doet leven
Wie door Herent rijdt ziet het meteen: in 
het Molenveld staan grote bouwkranen en 
verrijzen nieuwe woningen letterlijk uit 
de grond. Te midden van de privéappar-
tementen komen er aan de kant van het 
milieupark drie gebouwen met in totaal 
80 sociale woonappartementen, gebouwd 
door Volkswoningbouw. Ook aan de 
Persilbrug komen er sociale woonappar-
tementen bij, verdeeld over drie blokken 
nog eens 50 wooneenheden.

De werken aan het sportcentrum Bart 
Swings schieten goed op, tussen de 
spoorlijn en de oorlogsbunker. De bunker 
zelf blijft bewaard, omringd door een 
groenbuffer.

De aangroei van woningen en inwoners 
verhoogt de nood aan vrijetijdsinfra-
structuur. De bouw van de sporthal met 
aparte gymhal, de buitenvelden voor 
beachvolley en het pumptrackparcours 
past perfect in dit plaatje. En als dan 
eindelijk ook het zwembad er komt … 

Afscheid van Willy
Op 17 november overleed onze 
oud-burgemeester Willy Kuijpers. 
Hij was onze mentor, ons voorbeeld, 
onze inspiratiebron.

We willen hem vieren en gedenken, 
op een tijdstip dat we weer fysiek 
kunnen samenkomen. Daarover 
krijgt u nog bericht.

Onze oprechte deelneming aan de 
hele familie.

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen

Hoe gaat het met u? 
Hoe stelt u het? En uw familie? Ziet u lichtpuntjes in uw leven, dingen om naar uit te 
kijken? Kan u genieten van zonlicht, van muziek op de radio, van een leuk tv-programma? 
De wintertijd maakt het allemaal moeilijker om dragen, het duurt te lang en waar gaat 
dit naartoe … Net daarom is het nu zo belangrijk om in beweging te blijven, om ook 
van ver naar elkaar te zwaaien, een goeiedag te wensen of een kaartje te sturen. Trek 
uw sportschoenen aan en ga op wandel, er is zo veel te zien in Herent!

Coronaveilig verbonden
Sinds maart nam ons gemeentepersoneel al verschillende keren telefonisch contact op 
met alleenstaande 80-plussers in heel Herent. Gewoon om te vragen of alles oké is, of 
men hulp krijgt of nodig heeft, of we iets kunnen doen om verder te kunnen. Hieruit is 
de ‘stertelefoon’ geboren: vrijwilligers bellen regelmatig met inwoners die daar behoefte 
aan hebben, die zelf aangaven dat ze dat fijn vinden. Zo blijven we verbonden met elkaar, 
coronaveilig.

Astrid Pollers, burgemeester

Nieuwe sociale appartementen in Molenveld.

Willy Kuijpers 
was achttien 
jaar lang 
burgemeester 
van Herent 
(1995-2012). 
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Milieupark 15x per jaar inbegrepen
Het containerpark in de Kouterstraat registreert rond de 60.000 bezoeken 
per jaar. Er zijn ongeveer 9.200 toegangsbadges. Het huidige park is 
eerder beperkt in oppervlakte en is toe aan een opfrissing. Ecowerf 
heeft een aantal investeringen ingepland: de toegangscontrole zal met 
de eID gebeuren in plaats van de huidige toegangsbadge en de inrich-
ting van het park wordt aangepast zodat de bancontactbetaling pas 
plaatsvindt ná de weegbrug. 

Uit de cijfers bleek dat meer dan de helft van de bezoeken aan het park 
gebeurde door slechts 13 procent van de toegangsbadges. Om de druk 
op het park te verminderen, werd 
daarom een nieuwe regel ingevoerd: 
elk aansluitingspunt krijgt 15x/jaar 
gratis toegang, vanaf de 16de keer 
betaalt men telkens 1 euro toe-
gangstarief. 

Nieuw vanaf 2020 is dat de eerste 
300 kg snoeihout gratis wordt en 
dat gras/blad in de periode okto-
ber-november gratis mag worden 
aangeleverd.

Op middellange termijn plant de 
gemeente een verhuis van het 
milieupark naar het bedrijven-
terrein aan de Valgaten/Tildonkse-
steenweg. 

Bijenactieplan, ook fijn 
voor andere insecten!
De aanleg van fleurige hoekjes verspreid over de gemeente past perfect 
in het bijenactieplan. Zo komt er langs de Finse piste een strook met 
een bloembollenmengsel, op de Henkelsite tegenover de speeltoestellen 
en petanquebaan worden er bloembollen geplant en in het Molenveld 
wordt in de bestaande bloemenweide opnieuw een zaadmengsel 
ingezaaid. Ook de Herentse jeugdverenigingen gaan aan de slag om 
hun terreinen een creatieve groeninvulling te geven.

Verdubbeling subsidie, 
een stimulans voor 
coronaveilige buurtfeesten
De subsidie aan de Herentse buurtcomités voor de 
organisatie van een buurtfeest, kerstontmoeting of 
winterhappening wordt opgetrokken naar 200 euro. 
Door het coronavirus is het veel moeilijker geworden 
voor bureninitiatieven. Zodra de maatregelen het 
mogelijk maken en het buurtcomité de goesting heeft 
om iets op poten te zetten, kan deze extra subsidie een 
duwtje geven. Een buurtwandeling 
met stoepbezoek? Een digitaal 
burencafé? De buurtkerstboom 
versieren? Het kan coronaveilig: laat 
de creativiteit maar stromen!

Vlaams Parlementslid Arnout 
Coel gaat de boer op
De voorbije weken ging ons Vlaams Parlementslid 
Arnout Coel letterlijk de boer op. Hij bezocht tijdens 
zijn #Toerdeboer heel wat boeren in onze regio. Als 
jong parlementslid actief in de commissie Landbouw 
wil hij zo meer voeling krijgen met de uitdagingen van 
de boeren in de praktijk. 

“In de commissie Landbouw van het Vlaams Parle-
ment heb ik de voorbije maanden met de collega’s en 
de minister veel gesproken over de boeren. Ik vind het 
belangrijk om ook met de landbouwers zelf te praten en 
te gaan luisteren wat er leeft op het terrein. Zo kan ik in 
Brussel mee landbouwbeleid maken dat rekening houdt 
met de noden van de boeren zelf”, aldus Arnout Coel.

Stijn Van Meerbeeck,
schepen van Cultuur
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Ondanks corona is er heel wat te beleven 
in Herent
We hebben allemaal onze buik vol van corona. Andere jaren zijn er vele buurt-
feesten om met iedereen te praten en te luisteren naar wat er leeft. Dit viel weg, 
een grote leegte. We hebben de knop omgedraaid en ons toegespitst op andere 
manieren om elkaar te ontmoeten.

Tijdens de zomer hadden we de 
appventure, het touwenparcours, 
fietszoektochten en natuurlijk cultureel 
centrum Hangar3020.

Begin december kwam de Sint logeren 
in De Kouter, wat erg in de smaak viel. 
In de kerstperiode komt er een skatepark 
aan Hangar3020.

Vrijdag 18 december brachten we licht in heel de gemeente: 
lichtinstallaties aan de kerk van Veltem en Winksele, aan 
Hangar3020, aan de Wildeman. Ook vele buurtcomités 
spannen zich in om licht te brengen in hun wijk, met 
financiële ondersteuning vanuit de gemeente. Er werd een 
wandel/fietsparcours uitgestippeld, gratis beschikbaar
voor elke inwoner via de website van Herent.

Telethuiswerken
Het coronavirus heeft de digitalise-
ring in het gemeentehuis nog ver-
sterkt. Er werden sinds maart extra 
laptops aangekocht, net als extra 
beveiligde dataverbindingen, hoofd-
telefoons en dienstgsm’s. De combi-
natie tikklok, glijdende werktijden 
en thuiswerk is een echte uitdaging. 
De dienstverlening aan de inwoner 
moet immers verzekerd blijven en 
collega’s onderling moeten contact 
kunnen houden. Digitaal vergade-
ren is nu dagelijkse kost geworden. 
Niet altijd leuk, vaak noodzakelijk.

#HerentDigitaal

Lees het volledige interview op www.n-va.be/magazines.  
Wilt u acht keer per jaar het magazine LEO ontvangen? 

Word dan nu lid van de N-VA via www.n-va.be/word-lid. 

Uw burgemeester in

LEO

Katleen D’Haese, 
schepen van ICT

Stijn Van Meerbeeck,
schepen van Cultuur en Jeugd

Het huis van de Sint.
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Bel 02 219 49 30 en word nu lid. Of word 24/7 
lid via www.n-va.be/word-lid of leden@n-va.be
Bel 02 219 49 30 en word nu lid. Of word 24/7 
lid via www.n-va.be/word-lid of leden@n-va.be

Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.


